
Barske  ord;  Hvem  kan  høre
dem?
(Lyndon LaRouche) –
Hovedtale  ved  konferencen  i
San Francisco
(v/Helga Zepp-LaRouche)
Netop  nu  befinder  den  generelle  menneskehed  sig  under  en
alvorlig trussel om undergang, på global skala. Det betyder
ikke, at det nødvendigvis vil finde sted. Det betyder, at,
hvis vi gør de rigtige ting, kan vi undfly disse trusler. Det
er, hvor vi står generelt, lige nu.  Og hvis du vil gøre noget
ved det, så lad os tale om det

9. juni 2016 (Leder) – I går lykkedes det næsten indgriben fra
FBI at forhindre Lyndon LaRouches deltagelse via internet i en
stor  konference  i  Nordcalifornien,  arrangeret  af  hans
medarbejdere. Hvis ikke lederskabet dér havde grebet ind i
tide, ville LaRouche ikke have kunnet deltage.

Da LaRouche endelig kunne tale, var hans udgangspunkt den
aktuelle, akutte trussel mod den menneskelige eksistens.

»Det væsentligste spørgsmål, jeg bekymrer mig om, er truslerne
mod den menneskelige arts eksistens, i det totale område, lige
nu.  For,  lige  nu,  på  dette  tidspunkt,  står  hele  den
menneskelige arts eksistens på den yderste rand, og vi må
derfor  være  lydhøre  over  for  at  forstå,  hvad  det  er  for
problemer, der er involveret i det her, og hvad det er for
midler, der kan sikre en udvej for menneskeheden generelt.

Netop  nu  befinder  den  generelle  menneskehed  sig  under  en
alvorlig trussel om undergang, på global skala. Det betyder

https://schillerinstitut.dk/si/2016/06/barske-ord-hvem-kan-hoere-lyndon-larouche-hovedtale-ved-konferencen-san-francisco-vhelga-zepp-larouche/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/06/barske-ord-hvem-kan-hoere-lyndon-larouche-hovedtale-ved-konferencen-san-francisco-vhelga-zepp-larouche/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/06/barske-ord-hvem-kan-hoere-lyndon-larouche-hovedtale-ved-konferencen-san-francisco-vhelga-zepp-larouche/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/06/barske-ord-hvem-kan-hoere-lyndon-larouche-hovedtale-ved-konferencen-san-francisco-vhelga-zepp-larouche/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/06/barske-ord-hvem-kan-hoere-lyndon-larouche-hovedtale-ved-konferencen-san-francisco-vhelga-zepp-larouche/
https://schillerinstitut.dk/si/2016/06/barske-ord-hvem-kan-hoere-lyndon-larouche-hovedtale-ved-konferencen-san-francisco-vhelga-zepp-larouche/


ikke, at det nødvendigvis vil finde sted. Det betyder, at,
hvis vi gør de rigtige ting, kan vi undfly disse trusler. Det
er, hvor vi står generelt, lige nu.  Og hvis du vil gøre noget
ved det, så lad os tale om det.«

 Men fra dette øjeblik og fremefter – lad os sige det ligeud –
rev hovedindholdet i LaRouches bemærkninger slemt i nerverne
på  mange  lyttere.  Han  blev  ved  med  at  komme  tilbage  til
spørgsmålet om personlig identitet, men især spørgsmålet om
hans egen personlige identitet. På et spørgsmål om, hvordan
det individuelle sind overvinder forhindringer for at vinde en
kamp for menneskeheden, svarede han:

»Lad mig sige, at jeg har temmelig gode levnedsegenskaber. Jeg
er en aktiv person i samfundet, og jeg er en ældre person, og
en  erfaren,  ældre  person,  en  af  de  mest  erfarne  af  alle
personer i denne kategori. Så jeg tror ikke, nogen ville have
nogen vanskeligheder med at forstå, hvem jeg er, hvad jeg er,
hvor jeg kom fra og hvad jeg gør.

Andre  personer  holder  måske  fast  ved  en  idé  om  en  anden
identitet hos en anden person, som jeg ikke kender, men sådan
synes det at være.«

LaRouche drejede næsten hvert spørgsmål rundt på denne måde.
Dette her irriterer dig måske, men det første spørgsmål, du
skal stille dig selv, er: er det sandt? Er det sådan, at
»tingene bare sker«, eller er det sådan, at »tingene bringes
til at ske« af mænd og kvinder, der, som LaRouche sagde, er
»kvalificeret  til  at  skabe  historie?«  Da  MacArthur  blev
tvunget ud af Filippinerne den 12. marts 1942, var det da
rigtigt af ham at sige, »Jeg vender tilbage«, eller burde han
have ændret det til »vi vender tilbage«? Ville mennesket have
klaret at komme til Månen i 1969 – eller nogensinde – hvis det
ikke  havde  været  for  den  enlige  skikkelse,  den  første  og
største tyske rumpioner, Hermann Oberth (1894-1989). Oberth
var fattig det meste af sit liv. Efter at have kæmpet for
rumrejser i årtier, havde han næppe mødt en eneste person, der



både var enig i, og forstod, disses betydning. Men det er
takket være denne »næppe en eneste person«, såsom Werner von
Braun, at vi fik den revolution, som var rumprogrammet.

På  et  spørgsmål  om,  hvordan  vi  kan  afgøre,  hvorvidt  vore
forestillinger  er  fantasteri  eller  er  sandfærdige,  svarede
LaRouche:

»Hvorfor siger vi simpelthen ikke, lad os identificere et
sandfærdigt  eksempel,  en  sandfærdig  identitet.  Jeg  er.  Og
enhver, der vil benægte dette, ville tage fejl, ville være
tåbelig.

Jeg er kendt som, identificeret som en historisk skikkelse
igennem  det  meste  af  det  20.  århundrede,  og  de  fleste
mennesker fra det 20. århundrede bør vide, hvem jeg er, og de
bør vide, hvad jeg gør. De kender måske ikke alle detaljer
omkring, hvad jeg gør, men sådan er det: Jeg er en prominent,
en særdeles prominent, skikkelse på denne planet, blandt de
mest prominente.«

Den  senere  del  af  det  20.  århundrede  ville  have  været
uigenkendelig, hvis det ikke havde været for LaRouches sejr
over det britiske, økonomiske system i en debat i 1971 på
Queens College, New York, som dernæst, ad indirekte veje,
førte til hans sejr med det Strategiske Forsvarsinitiativ i
Reaganregeringen i 1983.

Dette  banede  igen  vejen  for  hans  og  hans  hustru  Helgas
initiativ, som nu er blevet til den Eurasiske Landbro og den
Nye Silkevej, og som er det 21. århundredes hovedudvikling
frem til i dag.

Hvorfor er det så irriterende at lytte til det indlysende: at
LaRouche er en hovedskikkelse i det 20. og 21. århundrede?
Fordi vi i skolen lærte om demokratiets dyder? Er det den
virkelige  årsag,  eller  skyldes  det  snarere,  at  vi  lukker
ørerne, fordi vi finder det mere beroligende for os personligt
at benægte, at nogen mand eller kvinde rent faktisk kan være
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ansvarlig for menneskets tilstand og menneskehedens skæbne?

Læs her Helga Zepp-LaRouches hovedindlæg på konferencen i San
Francisco, Californien, den 8. juni:
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